
                                        Den Helder, 28 November 2021 

 
Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en Wethouders van 

Den Helder 

 

In oktober jl. heeft de Stadspartij u vragen gesteld betreffende gezinnen betrokken bij de toeslagen 

affaire en het aantal uithuisplaatsingen. Wij danken u voor de duidelijke beantwoording hierover, 

echter rezen er bij ons nog enkele vragen, t.w.: 

1. Gaat het bij beide gezinnen waarvan de kinderen nog uit huis zijn geplaatst om multi probleem 

gezinnen of gezinnen die puur en alleen in de problemen zijn gekomen door de toeslagen affaire? 

2. Zijn er kinderen uit niet multi probleem gezinnen nog uit huis geplaatst, bent u het met ons eens 

dat bij deze kinderen z.s.m. gekeken moet worden of zij naar hun ouders terug kunnen? Zo ja, 

gebeurt dit al? Zo nee, waarom niet? 

3. Doet de gemeente er alles aan om de door toeslag affaire getroffen gezinnen bij te staan en uit de 

problemen te helpen? Zo ja hoe? Zo nee, waarom niet? 
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